

Møde 3 i foreningsåret 2013 - 14

Mødested hos Jesper Simonsen, D26, tirsdag d. 24. september kl. 19:30

Agenda:

1. Godkendelse af mødereferat 2

Referat er udsendt af Jesper

2. Fællesarealer

Aftale besigtigelsesdato for vor egen rundgang med ønsker for fældninger, genplantning og fliser.

Aftale dato for rundtur sammen med AWJ.

Forglemmelse: Adrian, H104, har spurgt til mulighed for afmærkning af P-pladser og P-forbudt markering ved de få opkørsler til fortovet. Hr. Adrian er vist meget bevægelses-hæmmet. Vi har talt om at markere kantstenen med gul maling.

Asfaltreparationer bestilt for Degne- og Præstehusene plus huller ved asfaltkanter.

3. Nærlegepladser

Umiddelbart intet, men lidt via ønsker om fældninger.

4. Bredbåndsnet

De gamle kabelskabe ☹. Nu må vi få gjort noget ved det.

5. Økonomi

Status fra Lona

6. Lunden

Har fået et nyt skilt, men desværre uden huller, så de skal bores ud før det kan sættes op.

Erfaringer med affaldsstativ i Lunden.

7. Røde Vejmølle

Næste nummer kommer i oktober med bladdag 7. oktober.

8. Eksterne opgaver

Brugergruppen – noget nyt ?

9. Lokalplan

Vi skal have gang i "ønskede ændringer" til lokalplanen. Jeg ahr med vilje ikke svaret på et indlæg i forrige nummer af RVP om bestyrelsens forhold til hvad der foregår af 'overtrædelser'

11. Carporte

Der har været en del ønsker om nye carporte. Hvordan skal vi 'tackle' et ønske på en P-plads ift. at få fleres ønsker igangsat samtidig.

12. klub Albert

Møde med forvaltningen torsdag d. 26. september. Vi skal have en agenda, der understøtter vores ønske om en 'køreplan' frem mod næste generalforsamling.

13. Eventuelt

Andre (glemte) -sager